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Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee
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Portefeuillehouder Wethouder Theunis

Schriftelijke vraag

Naar aanleiding van recente berichtgeving op social media heeft de VlP-fractie de volgende vraag

1. Klopt het dat u Voorstraat 157 witt gaan ontwikketen voor woningbouw en daarmee toevoegen
aan de lijst van te (her)ontwikkelen vastgoed?

Namens de VLP,

Aniven van Gestel

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Ja, dat klopt. Conform het door de raad vastgestelde vastgoedbeleid ten aanzien van schoollocaties
die door schoolbesturen worden terug geleverd aan de gemeente, is in een vroegtijdig stadium deze
locatie aan de markt aangeboden voor herontwikkeling. ln de woonprogrammering is rekening
gehouden met een herontwikkeling naar wonen. Over deze herontwikkeling naar wonen is inmiddels
overeenstemming bereikt met de BVR.

Hoogachtend,
van burgemeester en wethouders,

Toine Theunis,
Wethouder Ru imtelijke


